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Vragen van lid Beckerman (SP) aan de Minister van Economische Zaken en 
Klimaat over de gaswinning onder twee wijken in Spijkenisse (ingezonden 
8 december 2020). 

Vraag 1
Kent u het bericht over de politiek in Nissewaard die wil dat de gaswinning in 
Spijkenisse stopt?1 Wat is daarop uw reactie? 

Vraag 2
Wanneer kwam de Mijnraad met het advies meetstations te plaatsen? 

Vraag 3
Hoe lang is de Nederlandse Aardolie Maatschappij (NAM) er nu gas aan het 
winnen? Hoeveel gas is er inmiddels gewonnen? 

Vraag 4
Waarom werkt de seismometer, die er wel is, niet? 

Vraag 5
Wat is de noodmeter, die er wel is, voor een meter? Wat kan die registreren? 
Heeft die in afgelopen periode al iets geregistreerd? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

Vraag 6
Wat gaat u doen om ervoor te zorgen dat de meetstations zo snel mogelijk 
geplaatst worden? Bent u bereid de NAM opdracht te geven de gaswinning te 
stoppen totdat de meetstations geplaatst zijn, zoals lokale oppositiepartijen 
wensen? 

Vraag 7
Op welke wijze heeft de coronacrisis ertoe bijgedragen dat de meetstations 
niet geplaatst zijn? 

1 Algemeen Dagblad, 7 december 2020 «Politiek is klaar met de NAM: «Gaswinning Spijkenisse 
moet worden stopgezet»» (https://www.ad.nl/voorne-putten/politiek-is-klaar-met-de-nam-
gaswinning-spijkenisse-moet-stoppen~aedc86b7/)
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Vraag 8
Hoeveel meldingen van trillingen zijn er geweest? Zijn er schademeldingen 
gedaan? Zo ja, hoeveel en op welke plekken? 

Vraag 9
Is er een fonds waar eventueel schade uit betaald kan worden? 

Vraag 10
Zijn er trillingen rondom Pernis geregistreerd of gevoeld? Kunt u uw 
antwoord toelichten? 

Vraag 11
Is er een advies van de Staatstoezicht op de Mijnen (SodM) omtrent het 
gebied Pernis, gezien de risico’s in het industriële gebied? Zo ja, hoe luidt 
dat? Zo nee, gaat dat nog komen? 

Vraag 12
Hoe gaat u de omwonenden informeren over de gang van zaken?
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